
 

REFERAT 
13.09.2022 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 17 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Kaya Nørgaard Hansen, Ida Sonne Gottschalk Westerberg, Karsten 

Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen 

Rechnagel 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Ida Sonne Gottschalk Westerberg, Bo Madsen og Anna Møberg 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd 

Elevrådet har drøftet skolens 

antimobbestrategi, der er under opdatering.  

Elevrådet har også været med til at 

udarbejde et regelsæt omkring hoppepuden. 

 

Formanden 

4 forældrevalgte + ledelsen og en 

medarbejderrepr. har været til møde for nye 

skolebestyrelser på Rådhuset. Det var et 

givende møde med gode input. 

Skolepatruljen har haft en succesrig tur til 

Hansapark. 

Ærgerligt, at skolebyggeriet er blevet udsat. 

Bekymring om den kommende 

skolestrukturdebat. 

 

 

Forældrerepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ærgerligt, at der ikke altid opleves opbakning 

fra forældrenes side til forældremøder osv.  

 

Positiv oplevelse af forældremøder i team 1.  

I 9. klasse arbejdes der på at skaffe penge til 

deres skolerejse. 

 

Der er god energi mellem klasserne og det 

virker til at klasserne er kommet godt fra 

start. 

Spørgsmål fra forældre i 0. klasse omkring 

mobiltelefoner på tur til Danfoss. Undren 

over, at eleverne ikke må have saftevand 

med i drikkeflasker.  

 

Ekstern repr. 

Lokalrådet har ytret sig til avisen og til alle 

politikere i Kommunalbestyrelsen ift. 

udsættelse af skolebyggeriet og mht. den 

kommende skolestrukturdebat. De har 

modtaget mange svar tilbage fra politikere. 

 

Medarbejder 

Positive tilbagemeldinger fra 

forældremøderne. 

Det første projekt i Playful Learning er blevet 

skudt i gang med en god hook-week, hvor 

eleverne gjorde sig erfaringer med naturens 

kræfter. 

 

Ledelsen 

Nyt rengøringsfirma er staret efter udbud. 

Der har været en del bøvl til en start, hvor 

der ikke altid er blevet gjort rent. Vi følger op 

på rengøringsstandarden. 

Serviceleder, Dennis, er sygemeldt i et par 

uger. 

Meddelelsesbogen erstatter elevplanerne fra 

dette skoleår. Vi er så småt gået i gang med 

at snakke om det. Det skal også behandles i 

skolebestyrelsen. 

Stadion er ikke længere med i skolens 

budget. Dennis fortsætter som pedel på 

stadion, men ansvaret ligger hos Kultur & 

fritid. Pedelopgaven afregnes internt mellem 

Kultur & fritid og skolen. 

9. klasse tager afsted på skolerejse i uge 40 

til Budapest.  



 

Oplevelse af god stemning på 

forældremøderne, og det var især godt at se, 

at forældrene deltog aktivt i afvikling og 

styring af møderne. 

Tre medarbejdere rejser til Frankrig i uge 41 

på et kursus ifm. Erasmus+. 

 

4. Skolebestyrelsens arbejde 

20 min 

Opfølgning og drøftelse i forlængelse af 

kursus for skolebestyrelser mandag d. 12/9 

 

Fire forældrevalgte deltog sammen med 

ledelsen og en medarb.repr. på kurset.   

 

På næste møde laver alle en præsentation af 

sig selv ift. forventninger til arbejdet i 

skolebestyrelsen.  

På formøde aftaler Annika og Steen evt. 

nærmere omkring punktet. 

 

Mødet fremrykkes til kl. 16.45. Formøde kl. 

16.30.  

 

Alle 

 

 

5. Ordensregler  

15 min 

 

Oplæg til drøftelse og godkendelse 

fremlægges, jf. referat fra seneste møde 

 

Skolens område er røgfri. 

 

Skolebestyrelsen godkender ordensreglerne. 

 

Ledelsen 

6. Princip for ekskursioner, 

lejrskoler og skolerejser 

20 min 

Drøftelse vedr. opdatering af princip 

 

Enighed om fortsat at prioritere lejrskoleture 

og skolerejser. 

 

Forplejningsudgifterne hæves til 90kr pr. 

døgn. Det er vigtigt, at skolen fortsat kan 

hjælpe familier, hvor det kan være svært at 

finde pengene.  

 

For lejrskoleture fremlægges et budget, som 

der tages stilling til. Dette skal erstatte et fast 

beløb i princippet. 

 

Det er vigtigt, at klasserådene er informeret 

om opsparingen til skolerejsen allerede i 7. 

klasse. 

Skolens tilskud til skolerejse i 9.kl. kan 

hæves til et større beløb, under hensyntagen 

 



 

til skolens samlede økonomi. Ledelsen 

vurderer. 

Ledelsen laver et udkast til et redigeret 

princip på baggrund af drøftelserne. 

 

7. Princip for skole-hjem-

samarbejde 

20 min 

 

Drøftelse vedr. opdatering af princip 

 

Udsættes 

 

8. Økonomi status 

10 min 

 

Status pr. sept. 2022 for budgetåret 2022, 

herunder kort opsummering for især nyvalgte 

vedr. skolens økonomi 

 

Vi er forventeligt snart færdige med at 

afdrage på vores gæld.  

 

Status er, at vi pt. holder budgettet.  

 

 

9. Eventuelt 

5 min 

 

• Budgetforslag 2023: Der er indgået 

budgetforlig – og det forventes vedtaget, 

at byggeri af Hejnsvig Skole udsættes 

• Hoppepuden (STM): Overvejelse om, 

hvorvidt hoppepuden skal være åben 

udenfor skole- og SFO-tid. 

Skolebestyrelsen ønsker, at hoppepuden 

holdes åben til kl. 18, eller til det bliver 

mørkt. Skolebestyrelsen er desuden 

interesseret i, hvordan videoovervågning 

kan etableres på/ved hoppepuden, i 

forhold til eventuelt hærværk i fremtiden. 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

- Hvordan kan vi være med til at sørge for, at der kommer flere forældre til forældremøder 

mv.? 

- Præsentationsrunde inkl. Oplæg 

- Som en del af skolebestyrelsens tilsyn ønskes en fremlæggelse, hvor ledelsen præsenterer 

skolen bredt set. Hvad har skolen succes med, og hvilke udfordringer opleves. 


